



1. Godkendelse af dagsorden

OK

2. Godkendelse af referat

Tastefejl i forrige referat. Der var udfordringer med læhegnet ved nr. 105 i stedet for nr. 205. Senere har det vist sig at samme udfordring er ved nr. 106 efter ny beboer er flyttet ind.

3. Generalforsamling

Generalforsamling flyttes til august.

Jf. vedtægterne skal generalforsamling afholdes i løbet af april men grundet Covid19 og forsamlingsforbuddet er det ikke muligt.

Dato drøftes ved næste møde.

4. Vedligehold af læhegn

Drøftelse omkring læhegn

- ønsker fra 105-106. Jf. sidste referat skulle Henry, Erik og Ole tage beskik af området. Der er tale om to træer samt andet buskads der skal fjernes. Henry har indhentet tilbud. Dog er Olav og andre naboer villige til at bruge en formiddag på at fælde og trække træet ind i krattet.

Beslutning: De der ønsker at give en hånd med, aftaler indbyrdes hvornår det er muligt. Bodil (nr. 105) og Karina (nr. 106) involveres naturligvis i planlægningen. Der er behov for rydning ved Haderslev Boligselvskab også. Ole ønsker at inddrages og deltager gerne. Der besluttet samtidig, at grene og kviste trækkes ind bagerst i krattet.

- hele området. Grundejerforeningen har vedligeholdelsespligten over læhegnene.

Beslutning: der tages stilling til behov for rydning år for år. Det vil altid være en faglig vurdering der ligger til grund for evt. fældning/rydning.

5. Faskine

Ditte kontakter kommunen om det er muligt at få forlængelse, da faskinen fortsat ikke virker helt efter hensigten. Dog løber der ikke lige så meget vand over vejen som tidligere år.

Erik og Ditte deltager i et møde med kommunen. Opfølgning næste møde

6. Område med blomster

Jf. sidste referat skulle Henry rådføre sig hos Olav ift. hvilke blomster der kunne være gavnlige for miljøet og insekterne. Henry har ikke haft mulighed for dette. Mona og Ditte tager kontakt til Olav ift. ovenstående. Punktet drøftes på næste møde.

7. Snerydning

Tilfredshed med snerydning. Hvis der er behov for ekstra snerydning skal bestyrelsen kontaktes. Den fra bestyrelsen der tager kontakt til leverandøren, sender samtidig en mail rundt til resten, så alle ikke retter henvendelse om samme sag.

Rydning af stier fremadrettet. Ditte snakker med Morten omkring rydning af stier. Drøftes på næste møde.

Niels og Henry står for opfyldning af saltbeholdning i kasserne

8. Roller i bestyrelsen samt forventningsafstemning til hinanden

Vi er en fælles bestyrelse, der i fællesskab skal løse opgaverne. Formanden har ikke flere forpligtelser end resten. Når der er uddelegeret opgaver og aftalt, at emnet drøftes på næstkommende møde, er der enighed om at beslutningen først træffes der.

9. Eventuelt

- Der er ved at være styr på rettighederne ift. Nykredit. Formanden afventer et nøglekort. Det har været en lang proces.
- Logo på mails. Forslag fra Henry, at der sendes mail med grundejerforeningens logo. Der er enighed om at der kun skal benyttes logo i referater og andet "officielt" til hjemmesiden.
- Bænk til grønne områder: Ditte og Mona undersøger muligheder for bænke. Drøftes på næste møde, hvorefter bænke indkøbes.
- Grundejerforeningen opfordrer hundeejere til at samle efterladenskaber op i området.

Næste møde d. 11.5.21 kl. 19.30 i fællesrummet ved Fælleshave